
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki

Nr 11 /2005  w dniu 23 września 2005

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 19.00

L.p Imię i nazwisko                 Podpis
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska Obecna

2. Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny

6. Andrzej Wieczorek Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu
2. Maciej Patelski – z-ca dyrektora I LO
3. Władysław Purczyński – dyrektor ZSP nr 2
4. Wieczorek – ZSP Gołańcz
5. Mirosław Kaczmarczyk – Starostwo
6. Iwona Brudz – Bursa Szkolna
7. Jarosław Berent – ZSP nr 1
8. Michał Piechocki – wice starosta
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3. Przyjęcie informacji o stanie szkół ponad gimnazjalnych po rozpoczęciu roku
szkolnego 2005/2006

1.4. Opiniowanie materiałów na XXXV Sesję Rady Powiatu
Wągrowieckiego.__________________________________________________
_______________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
Na posiedzenie przybyli dyrektorzy i zastępcy dyrektorów szkół ponad
gimnazjalnych z LO I w Wągrowcu, ZSP nr 1 i nr 2 w Wągrowcu oraz z ZSP w
Gołańczy.
Dyrektorzy omówili stan szkół po rozpoczęciu roku szkolnego 2005/2006.
Zapoznali Komisję z liczbą oddziałów w szkołach oraz z prognozami na
następny rok szkolny. Dyrektorzy przedłożyli raporty Mierzenia Jakości Pracy
w szkołach.
Zagrożeniem dla szkół może być odejście pewnej ilości nauczycieli z pracy, po
zakończeniu roku szkolnego 2005/2006. Komisja zapoznała się z informacjami
na temat organizacji funkcjonowania szkół.
Ad. 1.4. Skarbnik Powiatu omówiła i zapoznała komisję z informacją z
przebiegu wykonania budżetu Powiatu Wągrowieckiego za I półrocze 2005
roku. Udzieliła także odpowiedzi na zadawane pytania.

 



Wice starosta Michał Piechocki zapoznał Komisję i dyrektorów szkół z sytuacją
dot. stypendiów dla uczniów. Przedyskutowano sprawę przyznawania
stypendiów w roku ubiegłym oraz w roku szkolnym bieżącym.
Komisja zapoznała się z projektem uchwały w sprawie ustalenia wysokości
opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1. Z uchwałą zapoznał Komisję
kier. Wydziału Kultury, Oświaty i Sportu Mirosław Kaczmarczyk oraz
dyrektor Bursy. Dyrektor Bursy zgłosiła sugestię, aby w przypadku rezygnacji
z dotowania przez Starostwo, zwiększyć kwotę do 100 zł. Jednakże oświadczyła
równocześnie, że w takim przypadku w internacie może pozostać jedynie 10
uczniów. W roku bieżącym Bursa posiada środki na dopłaty (do XII 2005 r.)

.

- 3 -

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

5.1. Zapytania

      _Wiceprzewodniczący pytał czy prawdą jest, że z Ośrodka Pracy Pozaszkolnej mają być
wyłączeni uczniowie szkół podstawowych, ponieważ dotarła do niego taka informacja.

________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

Komisja pozytywnie zaopiniowała materiały na sesję oraz informacje o stanach szkół.
_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska
.

_________________________________________________________________

      _________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

   Protokołował:                                                           Przewodnicząca Komisji:

                                                                                                           
             /Andrzej Słoma/                                                               /Teresa Walewska/

Protokół został  podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji.

 


